

# Anonymiseret Referat fra bestyrelsesmøde d. 13.5.2024.

Deltagere Sidsel, Kirstine, Ib, Kasper, Ulla, Claes ref. Karin afbud

Mødet blev fremrykket en time i sidste øjeblik. Kirstine og Ib stødte til til aftalt tid.

## 6. Vi startede med pkt. 6. oprydning og omrokering.

I stedet for en plangennemgang blev det til en brainstorming og dybtgående drøftelse, om alt lige fra pink til lilla, oprettelse af nye rum, og hvad de skulle bruges til, eventuel nedlæggelse af rums funktion og gassalg, færdiggørelse af mangler og brug af budgetpenge samt plan for up-shining af "pulterkammeret" ved Døde Duer.

Det hele endte ud med en 9 punkts konklusion.

- pkt. 1 gascontainer skal "opryddes / tømmes"
- pkt. 2 behovsopklaring: Interessenter i hvert rum afgør, hvad de vil beholde.
- pkt. 3 hvad det mindste antal gasflasker, der skal til for at få leveret.
- pkt. 4 udtænke opbevaringssystem
- pkt. 5 hvad skal ind hvortil og hvad skal ud hvorfra under hensyntagen til rummenes sikkerhedsniveau: gas/haveredskaber/mosteriet/malegrej/legetøj/telte m.v.  
der skal indtænkes helårs opbevaringssted med frost in mente; eksempelvis skal maling måske flyttes ind i varmen om vinteren/ansvarlig person udpeges.
- pkt. 6 idé med værksted skal bearbejdes dybere og det skal afgøres, om den afdeling af posthusbygningen kan bruges bedre til andet formål/ ctr. behov for værksted (for hvem? )
- pkt. 7 Hvad kan vi bruge det lille skur til? ...om det kan bruges.
- pkt. 8 oprydning og rengøring af "Døde Duer" lokalet  
der findes en dato for en grovudsmidning inden, samt ønske om husning af effekter, som burde høre hjemme andre steder, som eksempelvis glas og service.
- pkt. 9 budget for postskur og køkken – der mangler overslag på ombygning af kontor og etablering af vand. Det skal igangsættes. Når det foreligger skal vi prioritere opgaver, som kan få del i vedtaget budgetbeløb.

## dagsordenen fra toppen:

1. **Godkendelse af referat fra sidste møde**  
referatet er blevet redigeret siden udsendelsen. Det redigerede referat med tilføjelser er godkendt.
2. **Er alle opgaver løst? (vedhæftet)**  
Gennemgang af To-Do listen
3. **Flere punkter til dagsordenen**  
Der var ikke yderligere punkter til dagsordenen

#### 4. Ny bestyrelse

- a) Ny kasserer – velkommen - blev budt officielt velkommen og fik præsenteret forretningsordenen.
- Kirstine fortalte om, hvor hun befandt sig i overdragelsesprocessen med Balder. Der mangler en del. **Sidsel** tilbød en gennemgang af nogle af funktionerne som bank, mail, telefon m.m., der ikke vedrører Economic-programmet. Dato aftales mellem de to.
  - Kirstine vil vælge faste kalenderdage, hvor hun kan kontaktes; måske på mandagsvagter og strukturere kontakten med medlemmerne, så det passer ind i dagligdagen. Samtidig udtrykte Kirstine, at opgaven som kasserer trods reduktion af opgaver og udlicitering er mere omfattende end da hun under et vist pres sagde ja til valget.
- b) Konstituering og forslag til ny Forretningsorden for bestyrelsen (vedhæftet)
- Konstituering udsat **OBS**
  - Da alle ikke havde haft mulighed for at studere det nye forslag til forretningsordenen, må det færdiggøres og klargøres til afstemning på næste møde. **OBS**
- c) Mødestruktur/mødepraksis
- Der er et ØNSKE om bedre strukturering af bestyrelsens møder. I punktform:
  - Forslag om maksimalt 3 timer. Ellers kan vælges:
    - Overføre til næste møde
    - Ekstra/hurtigere dato for næste møde
    - Forlænge mødet ved consensus
    - Uddelegere til udvalg, hvis nogle melder sig.
  - Intet vedtaget !
- d) Telefoner og nøgler
- Kirstine skal overtage nøgler og telefon. Hvis andre mangler nøgler, skal de laves/udleveres.

#### 5. Info og småsager

- a) 4 personer er tilmeldt jurakursus 2. juni
- b) Arbejdsdage 11-12.5 Manglende opgaver
- Arbejdsdage forløb fint i henseende til at få en masse arbejde for hånden. Opgaverne var struktureret med sedler pr. opgave pr. P-plads. Nyt tiltag som gjorde, at folk hurtigt kunne sættes i sving. Der var kun få forberedte opgaver, som ikke blev fuldført.
    - Fliser rundt om have 80
    - P sten på P ladser
    - Græsklip enkelte steder
- c) Leje af telt til Marienlyst park festival ?
- Jens kan leje begge telte for kr. 500 til Festivalen, Han skal spørges, om han vil overtage køleskabet, som ellers skal smides ud.
- d) Grønne fælles områder- græsklipper ujævnt terræn, Træer fældet træ skal flyttes , opskud klippet ned og grene fjernet / , læhegn gartner ?

- Vedr. grønne fællesområder: terrænet buler visse steder hvilket gør græsslåning svært, så Anne skal spørges til en udjævning.
- Træer ved tidl. bisted fældet og opskåret af Emil, skal bruges til brænde, og grenafklip skal flyttes ud i hegnet på næste arbejdsdag.
- Opskud af tjørn på festpladsen er klippet ned og grene fjernet helt ned langs hegnet til enden ved golfbanen; nu kan Anne lave rydning.
- Det er stadig uklart, hvad græsklipperen kan og ikke kan tåle.

## 6. plan for oprydning og omrokering

- **Se første punkt**

## 7. PROJEKTER

### a) Projekt Renovation.

- Storskrald – der er IKKE lavet ansøgning om penge til hegn-om-storskrald-projektet, der er behov for at der bliver gjort noget. Vi må selvfinansiere. Puljen åbnes igen i november.
- Arrangement for nye: Vi talte om at finde en person/tømrer, som mod betaling kunne instruere og vejlede i at bygge hegn om pladsen som et arrangement med nyttilkomne have lejere. flere forslag til at finde en tømrer
- **Der laves** et forslag til hegn omkring pladsen og kontakte Kredsløb for at høre om det går an

### b) PROJEKTER veje

- Hoppe fandt m2 prisen fra Brdr Møller for pænere genetablering for ret høj.
- Kloak havde onsdag et møde med Kim og kommunen om kloak projektet. længere tids tovtrækkeri om adgang for de høje havenumre til deres haver på anstændig vis blevet løst inden Kommunens besigtigelse.

### c) Vand projekter

- Brunata afholder d. 14. 5. møde
- Vi har fået foreslået VVS-Installatør Flemming Sørensen til at afgive tilbud på at lave helårsvand.
- Vi fortsætter med at arbejde på sagen til eventuelle tilbud accepteres og skal igangsættes.

### d) Projekt Oversvømmelse

- anonym
- Vi spørger Henning Skårup på onsdag om en vej ind i kommunen Udfald af mødet med kommunen oplyses på næste møde
- VI SKAL HAVE NEDSAT UDVALG TILOVERFLADEVAND – helst undgå personer med særinteresser for eget område

### e) PROJEKTER OMBYGNING

- budget overslag for projekter *vedhæftet*  
Forslag indeholder beløb til afløb og postskur . ikke ombygning af kontor, eller andet

8. **KLOAK**

- Møde med kommune og brd møller onsdag d. 15.5 kl 10.30-11.30 klager modtaget og forslag til dagsorden vedhæftet
- Aktindsigt i udbudsafale . der er søgt aktindsigt og vi afventer
- Skader på træer – ved 173 og ved indkørslen . Emil vil gerne rette og lave faktura

9. **Kalenderen**

- Næste møde d. 10.6. kl. 16.00
- Havevandring
- Kontorvagter
- Arbejdsdag 9. juni